
Nuorisovaltuuston mielestä ajatus on hyvä ja Nuorisovaltuusto haluaa osaltaan olla 
edistämässä asiaa. Haluamme myös huomauttaa, että rataa ja sen paikkaa 
suunnitellessa on tärkeätä kuulla käyttäjiä, eli pääasiassa nuoria.  

Mikä hinta-arvio on? Mikä valtionavustuksen osuus olisi ja kuinka todennäköinen se on? 
Olisiko pumptrackradan käyttö ilmaista? 

 


